

ملخص الحقائق الرئيسية KEY FACT STATEMENT

Fawrun Term Deposit Account "Account"

IMPORTANT NOTICE

This document sets out key information about the Account. You should read it thoroughly. Please note that RAKBANK does not provide financial advice. In case of any doubt or if you require any further clarity, we strongly recommend seeking professional advice from a qualified independent financial advisor.

This is not a legal contract – it does not bind you to take, or us to provide, the Account. The Account will be documented in an application form which will include all the terms and conditions applicable.

We are The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) – Islamic Banking Division (the "Bank"), a commercial bank regulated and licensed by the Central Bank of UAE. You may serve notices on us at our postal address or by email to the addresses specified below:

Address: P.O. Box 1531, Dubai, UAE Customer Service: +971 4 213 0000 Email: contactus@rakbank.ae

1. Description of Account

The Account is an Islamic deposit account that allows you to know and receive your profit at the time of placement of deposit.

For more details on the Sharia structure, please refer to our website www.rakbank.ae > Islamic > About us > Product Fatwas > Treasury Murabaha Product.

2. Account Type

The Account is Shariah compliant and is based on the Islamic principles of Murabaha under which the depositor is eligible for a profit pay out.

3. Product Suitability

Suitable for Customers who (are):

- Looking to earn higher profit upfront in their account.
- Can block funds for a fixed period for a minimum of one month.

4. Eligibility

The Account is available to UAE Resident or Non Resident Individuals & Business customers who hold a RAKBANK transactional account for the purpose of funding deposit and receiving deposit returns.

5. Processing Time

Your account will be opened within 1 business days of signing the application form and submission of required documents to us.

الودىعة لأحل فوراً "الحساب"

تنبيه هام

يعـرض هـذا المسـتند المعلومـات الأساسـية للحسـاب. وبذلـك، يتطلـب منكـم قراءتـه جيـداً، يرجــى الملاحظـة بـأن راك بنــك لا يقـدم مشـورة ماليـة. فـي حالـة وجـود أي شـك أو إذا كنتـم بحاجـة إلـى مزيـد مـن الوضـوح، فإننـا نوصـي بطلـب مشـورة مهنيـة مـن مستشـار مالـى مسـتقل مؤهــل.

نحن بنك رأس الخيمة الوطني (ش.م.ع.) – قسم الخدمات المصرفية الإسلامية ("البنـك")، بنـك تجـاري منظـم ومرخـص مـن خـلال البنـك المركـزي لدولـة الإمـارات العربيـة المتحدة. يمكنكـم إرسـال الإشـعارات عبـر العنـوان البريـدي أو عبـر البريـد الإلكترونـى المذكـور أدناه.

العنوان: ص.ب. 1531 دبي، الإمارات العربية المتحدة

خدمة العملاء : 0000 213 4 971+

بريد إلكتروني: <u>contactus@rakbank.ae</u>

1. وصف الحساب

هـو حسـاب إيـداع إسـلامي يسـمح لكـم بمعرفـة وإسـتلام أرباحكـم فـي وقـت ربـط الوديعـة.

لمزيـد مــن التفاصيــل حــول مبــدأ الشــريعة، يرجــى زيــارة موقعنــا علــى www.rakbank.ae > الإســلامي > عـن راك الإســلامي > فتــاوى المنتجــات > منتــج مرابحــة الخزينـة.

2. نوع الحساب

هـو حســاب متوافــق مــع الشــريعة الإســلامية ويســتند إلــى مبــدأ المرابحــة الإســلامى الــذي بموجبــه يكــون المُــودع مؤهـــلاً للحصــول علــى ربــح.

3. مدى ملائمة المنتج

مناسبة للعملاء الذين يبحثون عن:

- يتطلعون إلى كسب ربح أعلى مقدماً في حساباتهم.
- يمكنهم الانتظار لفترة محددة لمدة شهر واحد على الأقل عند تجميد أموالهم.

4. أهلية القبول

الحســاب متــاح للعمــلاء المقيميــن فــي دولــة الأمــارات العربيــة المتحــدة، أو غيــر المقيميــن مــن الأفــراد والشــركات الذيــن لديهــم حســاب معامــلات فــي راك بنــك، بغــرض تمويــل الإيــداع وتلقــى عوائــد الودائــة.

5. فترة إتمام الطلب

سيتم فتح الحساب في غضون 1 يـوم عمـل مـن توقيـع نمـوذج الطلـب وتقديـم المسـتندات المطلوبـة إلينـا.

6. الخصائص الأساسية



يُسمح على هذا الحساب بالتجديد والإسترداد المبكر Renewal and early redemption is allowed on this account

6. Key Features



الحصول علي الربح مقدماً عند ربط الوديعة Receive profit upfront at the time of deposit placement



الاختيار من بين فترات السداد المرنة من شهر واحد إلى 36 شهراً Choose from flexible tenors between 1 month to 36 Months



7. Profit Rates & Calculation

- Profit on this Investment Account is paid upfront.
- Profit equals principal amount x profit rate x number of days / 365.

AED and USD Fawrun Term Deposit - Profit Rates

Profit Rate Fawrun Deposit				
AED	from 0.10% to 2.10% depending on amount and tenor of the deposit			
USD	from 0.03% to 2.10% depending on amount and tenor of the deposit			

Warnings

- If the linked transaction account balance is not sufficient to settle outstanding dues, these will be recovered as and when such deposit account is funded or alternatively from any other account held by you with the Bank.
- The Bank may close the Account if KYC or identification documents are not updated regularly, or if required as internal policies or upon request from regulatory / judiciary entities.

8. Product Fees and Charges

Details	AED	USD	GBP/EUR	
Minimum amount for placement of Fawrun Term Deposit	100,000	27,000	N/A	
Early Redemption	1% rebate of Murabaha Profit (related to the relevant Murabaha Contract) is applicable to a Deferred Payment Price and is to be prepaid pursuant to a Prepayment Request.			

In addition, there may be standard fees and charges which apply to your dealings with us. Our schedule of fees can be found at www.rakbank.ae (under Islamic > Accounts > Fawrun Term Deposits > Information & Tools > Service and Price Guide).

VAT at the current rate of 5% will be levied on the Bank's fees and charges, as applicable under UAE law.

9. Risks & Limitations

- Minimum deposit amount to be maintained is AED100,000 or USD 27,000.
- Minimum tenor for deposits in the account is one month.
- In order to place deposits in the account, the customer must have an active transactional account.
- For early redemption/ pre-mature closure, the Bank will:
 - Calculate the remaining period agreed up to maturity, and debit the profit applicable for that period from the deposit amount prior to upliftment.
 - At the time of any Prepayment Request, 1% rebate of Murabaha Profit (related to the relevant Murabaha Contract) is applicable to a Deferred Payment Price and is to be prepaid pursuant to a Prepayment Request.

7. معدلات وحساب الأرباح

- يتم دفع الربح على هذا الحساب الاستثماري مقدماً.
- الربح يساوي المبلغ الرئيسي x معدل الربح x عدد الأيام / 365.

وديعــة فــوراً الآجلــة بالدرهــم الإماراتــي والــدولار الأمريكــي – معــدلات الربــح

ديعة الإستثمار لأجل	معدل الربح المتوقع لو،
ن %0.10 إلــي %2.10 حســب مبلــغ الوديعــة ومــدة ديعــة	
ن %0.03 إلــى %2.10 حســب مبلــغ الوديعــة ومــدة ديعــة	

تحذيرات

- إذا كان رصيد الحساب التابع غير كاف لسداد المبالغ المستحقة، فسيتم إستردادها في الوقت الذي يتم إيداع الحساب أو بدلاً من ذلك من أي حساب آخر يحتفظ به العميل لـدى البنـك.
- يجوز للبنك إغلاق الحساب إذا لـم يتـم تحديث البيانات الشخصية أو المستندات التعريفية بإنتظام، أو إذا لـزم الأمـر كسياسات داخليـة أو بناءً علـى طلـب الهيئـات التنظيميـة / القضائيـة.

8. رسوم وتكاليف المنتج

جنيهاسترليني/يورو	دولار أمريكي	درهم إماراتي	التفاصيل
لا ينطبق لهذه العملة	27,000	100,000	الحد الأدنى لإيداع الوديعة لأجل فوراً
رابحـة (المتعلقـة بعقـد ر الدفــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	الإسترداد المبكر		

بالإضافة إلى ذلك ، قد تكون هنـاك رسـوم عامـة تنطبـق علـى تعاملاتكـم معنـا. يمكـن الاطـلاع علـى جـدول الرسـوم الخـاص بنـا علـى موقعنـا علـى شـبكة الأنترنــت: <u>www.rakbank.ae</u> (تحـت قسـم الإسـلامية > الحسـابات > الوديعـة لأجـل فـوراً > المعلومـات والأدوات > دليـل الخدمـات والأسـعار).

سيتم فرض ضريبة القيمة المضافة بالمعدل الحالي البالغ %5 على رسوم وتكاليف البنـك، كمـا هـو مطبـق بموجـب قانـون دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة.

9. المخاطر والقيود

- الحد الأدنى المطلوب لربط الوديعة 100,000 درهم إماراتي أو 27,000 دولار أمريكي.
 - الحد الأدنى لمدة الودائع فى هذا الحساب شهر واحد.
- مـن أجـل ربـط الودائـ٤ فـي الحسـاب، يجـب أن يكـون للعميـل حسـاب آخـر
 فعّـال ..
 - للإسترداد المبكر/الإغلاق المسبق، سيقوم البنك بما يلى:
- احتساب الفترة المتبقية حسب الاتفاق حتى تاريخ الإستحقاق، وخصم الربح المطبق لتلك الفترة من مبلغ الوديعة قبل عملية رفع الإيداع.
- عند إجراء أي طلب للدفع المسبق، ينطبق خصم 1% من الأرباح (المتعلقة بعقد المرابحة ذي الصلة) على سعر الدفع المؤجل ويجب أن يُدفع مسبقًا بناءً على طلب الدفع المسبق.



10. Customer Obligations

You are required to:

- Review this document and all other terms & conditions set out in the application form in detail;
- Regularly check our website (www.rakbank.ae) for updates;
- Notify the Bank in writing if there is a change in your employment or income details, contact details, residential status, identification details, financial details or any other material information as declared in the application form; and
- Always safeguard sensitive banking details such as account number, cheque book, debit card, login ID, passwords, pin number etc.

11. Key Terms & Conditions

- The Bank may amend the features, fees, charges, terms & conditions of the Account on 60 days' notice to you in advance.
- The Bank may amend the profit rates of the Account on 30 days' notice to you in advance.

12. Cooling-Off Period (Your Right to Cancel)

You are entitled to a cooling-off period that starts from the date of signing the Account opening application and is valid for up to 5 business days after the Account opening date. This means that you may choose to cancel your Account opening application or close your Account during this period and the Bank will waive any Account Closure Fee. If you choose to exercise your right to cancel during the cooling-off period, accrued anticipated profit (if any) will not be paid. After completion of the cooling-off period, your Account will be subject to standard fees and charges as per our Service and Price Guide available at www.rakbank.ae.

I/We confirm that I/we have been provided with this Key Fact Statement prior to my application for the Account and have read and understood this Key Fact Statement.

I/We confirm that I/we have been provided with the array of products available in the Bank and I/we have selected this product at my own will.

This KFS is valid for 30 days from the date of signature.

Name

10. إلتزامات العميل

يتوجب على العميل ما يلى:

- مراجعة هذا المستند وجميع الشروط والأحكام الأخرى المنصوص عليها فى نموذج طلب فتح الحساب بالتفصيل؛
- الإطلاع على موقعنا الإلكتروني (www.rakbank.ae) بإنتظام لمتابعة التحديثات؛
- إخطار البنـك كتابيـاً لأي تغييـر فـي العمـل أو الدخـل، أو أي تغييـر فـي بيانـات الاتصـال، حالـة الإقامـة، البيانـات التعريفيـة، الماليـة أو أي معلومـات أساسـية أخـرى قـد ذكـر فـى نمـوذج الطلـب؛ و
- حماية البيانات المصرفية الخاصة والحساسة دائماً مثل رقم الحساب،
 دفتر الشيكات، بطاقة الخصم، بيانات تسجيل الدخول، كلمات المرور
 والرقم السرق وما إلى أخره.

11. الشروط والأحكام الرئيسية

- يجوز للبنك تعديـل خصائـص، رسـوم، مصروفات، شـروط وأحـكام الحسـاب فـى غضـون 60 يومـاً مـن إخطاركـم مقدمـاً.
- يجوز للبنـك تعديـل أسـعار الربـح للحسـاب فـي غضـون 30 يومـاً مــن إخطاركـم مقدمـاً.

12. فترة التهدئة/ فترة إلغاء الشراء (لديكم الحق في الإلغاء)

يحق لكم الحصول على فترة التهدئة/ فترة إلغاء الشراء تبدأ من تاريخ التوقيع على طلب فتح الحساب وتكون صالحة لمدة تصل إلى 5 أيـام عمل بعد تاريخ فتح الحساب. هذا يعني أنه يمكنكم اختيـار إلغـاء طلـب فتح سابكم أو إغـالق حسابكم أو إغـالق حسابكم أو إغـالق حسابكم أو إغـالق الحساب. إذا اخترتم ممارسة حقكـم فـي الإلغـاء خـال فتـرة أي رسـوم لإغـالق الحساب. إذا اخترتـم ممارسة حقكـم فـي الإلغـاء خـال فتـرة التهدئـة/ فتـرة الخـاء الشـراء، سيخضع حسابكم وجـدت). بعـد انتهـاء فتـرة التهدئـة/ فتـرة إلغـاء الشـراء، سيخضع حسابكم للرسـوم والتكاليـف القياسـية وفقـاً لدليـل الخدمـات والأسـعار المتوفـر علـى .www.rakbank.ae

أنـا/ نحـن نؤكـد أنني/أننـا تمكنـا مـن الحصـول علـى مسـتند ملخـص الحقائـق الرئيسـية للمنتج هذا قبـل تقديـم طلبنـا للحصـول علـى بطاقـة الإئتمـان وقـد قمنـا بقـراءة وفهـم هـذا الملخـص كامـلاً.

أؤكـد/ نؤكـد أنـه تـم تزويـدي/ تزويدنـا معلومـات عـن مجموعـة المنتجـات المتاحة مـن البنـك وقمـت / وقمنـا باختيـار هـذا المنتـج بإرادتي/ بإرادتنـا.

هذا الملخص صالح لمدة 30 يوماً من تاريخ التوقيع.

Date

Signature _______

For feedback or complaints, email contactus@rakbank.ae, call 04 213 0000, or visit our website.

لأي ملاحظات أو للشـكاوي، تواصـل معنـا عبـر contactus@rakbank.ae أو اتصل بنا على 0000 213 04 أو قم بزيارة موقعنا على الإنترنت.

الاسم